
 

 

 
 

Raadscommissie Sociaal Domein en Bestuur 18 juni 2019 
 
 
Onderwerp: constatering scabiës school Denekamp 
 
Fractie: VVD 
 

Naar aanleiding van berichtgeving in de Tubantia over 1) de constatering van scabiës bij drie 
kinderen op de dr. Martin Luther King school en 2) over eerdere gevallen van scabiës in 
Denekamp maakt de Dinkellandse VVD zich zorgen over de aanpak van deze besmettelijke 
huidziekte. Daarom hebben we de volgende vragen voor het college: 
 
 1) Wat is de stand van zaken m.b.t. de uitbraak en bestrijding van scabiës? 
  
2) Welke acties worden momenteel en in de toekomst ondernomen om de uitbraak in te 
dammen dan wel te voorkomen? 
 
3) Het blijkt uit het krantenartikel dat er ook al eerder gevallen van scabiës bekend waren. 
Was het college hiervan op de hoogte? Zo ja, welke acties heeft het college toen 
ondernomen? Zo nee, waarom is het college hier destijds niet van op de hoogte gesteld? 
 
 4) Het blijkt ook uit het krantenartikel dat een huisartsenpraktijk het afgelopen half jaar 7 
patiënten met scabiës heeft gehad. Zijn er van de andere huisartsenpraktijken ook cijfers 
bekend? Betreffen de cijfers alleen kinderen of ook volwassenen? In het geval van kinderen: 
zijn het alleen schoolgaande kinderen of ook kinderen die naar de kinderopvang of het 
gastouderbureau gaan? 
 
5) In de informatiefolder van het RIVM worden hygiënemaatregelen beschreven. Worden 
deze maatregelen nog gecontroleerd door een derde of kunnen mensen (bijvoorbeeld via de 
GGD) hulp krijgen bij de uitvoering van de hygiënemaatregelen? Zo ja, is dit bekend bij de 
getroffen mensen? Zo nee, waarom niet? 
 
 6) Waarom geeft de GGD in het krantenbericht aan dat de aanpak van scabiës vooral ligt bij 
de huisarts en de dermatoloog? 
  
 7) Is het college het met de Dinkellandse VVD eens dat de GGD ook zeker een 
verantwoordelijkheid heeft m.b.t. de aanpak van scabiës? 
  
 


